

## Recommended Tree List for Western District GMP based on "Street Tree Selection Guide"

根據「街道選樹指南」在西區綠化總綱圖的建議樹木名單










With reference to the "Street Tree Selection Guide" issued by the Development Bureau, the following tree species are recommended for consideration in carrying out replanting and future greening works under Western District.  
(Note: The principle of "Right Tree, Right Place" should always be adopted in selecting suitable tree species for planting at a specific location.)

參考發展局所發出的「街道選樹指南」，下列為在西區進行替換樹木及新增的綠化工作時可考慮的建議樹木品種。  
(註：應按「植樹有方，因地制宜」的原則，選擇合適的品種栽種在合適的位置。)

<p><i>Albizia julibrissin</i> 合歡</p> 	<p><i>Aporosa dioica</i> 銀柴, 大沙葉</p> 	<p><i>Brachychiton acerifolius</i> 槭葉蘋婆</p> 	<p><i>Bridelia tomentosa</i> 土蜜樹, 逼迫仔</p> 
<p><i>Carallia brachiata</i> 竹節樹</p> 	<p><i>Cassia javanica</i> var. <i>indochinensis</i> 節果決明</p> 	<p><i>Celtis timorensis</i> 假玉桂, 樟葉朴</p> 	<p><i>Dalbergia assamica</i> 南嶺黃檀</p> 

**Recommended Tree List for Western District GMP based on "Street Tree Selection Guide"**

根據「街道選樹指南」在西區綠化總綱圖的建議樹木名單

<p><i>Elaeocarpus apiculatus</i> 長芒杜英, 尖葉杜英</p> 	<p><i>Elaeocarpus chinensis</i> 中華杜英</p> 	<p><i>Elaeocarpus hainanensis</i> 水石榕</p> 	<p><i>Elaeocarpus japonicus</i> 日本杜英</p> 
<p><i>Garcinia subelliptica</i> 菲島福木</p> 	<p><i>Ilex rotunda</i> var. <i>microcarpa</i> 小果鐵冬青</p> 	<p><i>Liquidambar formosana</i> 楓香</p> 	<p><i>Plumeria rubra</i> 雞蛋花, 紅雞蛋花</p> 
<p><i>Podocarpus macrophyllus</i> 羅漢松</p> 	<p><i>Pterocarpus indicus</i> 紫檀</p> 